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PSL opowiada się za zwolnieniem z VAT-u darowizn żywności
dokonywanych przez handlowców.

Jak informuje „Dziennik Gazeta Prawna”, minister gospodarki i
prezes PSL Waldemar Pawlak chce, żeby zmiany, które ułatwią
życie  przedsiębiorcom,  weszły  w  życie  od  przyszłego  roku.
Wiceszef  resortu  gospodarki  Mieczysław  Kasprzak  (PSL)
przypomniał, że od 1 stycznia 2009 r. obowiązuje zwolnienie z
VAT  żywności  przekazywanej  na  cele  charytatywne  dla
producentów  produktów  spożywczych.  Jak  mówił,  takiej
możliwości  nie  mają  jednak  nadal  dystrybutorzy,  np.
sklepikarze, mimo że właśnie na etapie dystrybucji zniszczeniu
ulega znaczna część żywności.

Kasprzak krytycznie wypowiadał się na temat obecnej sytuacji,
która pozwala, żeby z powodu niekorzystnych regulacji żywność
– potencjalnie mogąca trafić do potrzebujących za darmo – była
marnowana tylko dlatego, że utylizacja jest bardziej opłacalna
od  darowizny.  „Zwolnienie  z  VAT  byłoby  elementem
prospołecznym,  pokazującym  społeczne  oblicze  polskiej
przedsiębiorczości”  –  przekonywał.  Wskazał  też,  że  według
danych  Polskiej  Organizacji  Handlu  i  Dystrybucji  krajowi
handlowcy są w stanie przekazać potrzebującym nawet 30 tysięcy
ton jedzenia rocznie.
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